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Abstract (en)
This is a steel plate cabinet, the inner equipment of which allows a pair of downhill skis with ski sticks, a pair of heavy downhill ski boots and a ski
rucksack to be stored inside for a limited period by the insertion of a coin. When set up at busy ski-runs, ski-track cabinets save the downhill skiers
much physical energy which can better be used for the actual skiing. They make the roads in the winter sports resorts safer in terms of traffic and
the use of the cable car systems more fluid and less dangerous. Thus winter sports resorts will become more attractive and, moreover, receive an
additional permanent source of income. <IMAGE>

Abstract (de)
Es handelt sich um einen Stahlblechschrank, dessen innere Einrichtung es gestattet, dass in ihm gegen Münzeinwunf, zeitlich begrenzt ein Paar
Alpinskier nebst Skistöcken, ein Paar schwere Alpinabfahrtsschuhe und ein Skirucksack aufbewahrt werden können. An stark frequentierten
Abfahrtspisten aufgestellt, ersparen Pisten-Boxen den Abfahrtsläufern viel physische Kräfte, die besser dem eigentlichen Skisport zugute kämen. Sie
machen die Strassen der Wintersportorte verkehrssicherer und die Benützung der Silbahnanlagen flüssiger und gefahrloser. Wintersportorte werden
dadurch noch attraktiver und erhalten darüber hinaus zusätzlich eine ständige Einnahmequelle.
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